
RADA MIAST A MARKI
AI J PlIsudskiego 95
05--:270 MAR K I

tel. (0-22) 781-10-03
Fax 781-13-78

uio]. Mazowieckie
PROTOKOL nr 7

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej
kt6re odbylo si~ w dniu 21 marca 2011 roku

o godzinie 1400 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch (lista obecnosci stanowi zalacznik nr I do protokolu),

Porzadek obrad:
I. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie zrnian w sprawie zrnian w porzadku obrad.
4. Analiza skargi Pani Lidii Kowalskiej na dzialalnosc Burmistrza Miasta Marki.
5. Przedstawienie projektu uchwaly w sprawie skargi Pana J6zefa Krynskiego na

dzialalnosc Burmistrza Miasta Marki.
6. Wydanie opinii w sprawie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale w sprawie nadania

statutu Miasta Marki
7. Sprawy rozne.
8. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. przyjecie wniosk6w w sprawie zmian porzadku obrad.

Brak wnioskow,

Pkt 4. Analiza skargi Pani Lidii Kowalskiej na dzialalnosc Burmistrza Miasta Marki.

Skarga Pani Lidii Kowalskiej wraz z dokumentacja stanowi zalacznik nr 2 do Protokolu,

Nastepnie Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch zaproponowal aby jako pierwszy
Burmistrz zaj/ll stanowisko w sprawie skargi Pani Lidii Kowalskiej.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil swoje stanowisko w niniejszej sprawie i skierowal
je w formie pisemnej do Komisji Rewizyjnej. (Stanowisko Burmistrza stanowi zalacznik
nr 3).

W dalszej czesci dyskusji glos zabral Radny Pawel Pniewski i zacytowal fragment pisma Pani
Lidii Kowalskiej kt6ra twierdzi,(... jze w dniu w kt6rym skladala ona na skrzynke podawcza
swoje pisma uwaza, iz bylo to wtedy jeszcze zgodne z prawem i powinno zostac rozpatrzone
w normalnym trybie. (... ).

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze nigdy zlozenie podania poczta elektroniczna
me bylo wiazace dla zadnego urzedu,

Przewodniczacy Komisji postanowil przed podjeciem decyzji w sprawie skargi Pani Lidii
Kowalskiej poddac til sprawe pod opinie radcy prawnego w celu przeanalizowania aspekt6w
prawnych i zaplanowal podjecie decyzji na kolejnym posiedzeniu komisji.
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Pkt 5. Przedstawienie projektu uchwaly w sprawie skargi Pana J6zefa Krynskiego na
dzialalnosc Burmistrza Miasta Marki.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch odczytal propozycje podjecia uchwaly przygotowanej
przez Komisje Rewizyjna w sprawie skargi Pana Jozefa Krynskiego na dzialalnosc
Bunnistrza Miasta Marki. (Propozycja uchwaly stanowi zalacznik ill 4).

Nie wniesiono uwag do odczytanej propozycji uchwaly.

Nastepnie Przewodniczacy zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia tresci projektu uchwaly
uchwaly.

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 4
przeciw-O
wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial 4 radnych; 1 radny Pawel Pniewski nieobecny w momencie
glosowania).

Wniosek zostal przyjety,

Przewodniczacy zarzadzil glosowanie w sprawie przesuniecia pkt. 6 porzadku obrad
i omowienie go po pkt. 7.

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 5
przeciw-O
wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial 5 radnych).

Wniosek zostal przyjety.

Pkt. 6. Sprawy r6:i:ne.

Radny Radoslaw Dec skierowal pytanie do Burmistrza Janusza Werczynskiego, odnosnie
braku zgloszenia osoby z ramienia miasta Marki w Radzie Spolecznej Szpitala Powiatowego
w Wolominie nowej kadencji. Radny Radoslaw Dec zwr6cil rowniez sie z pytaniem czy dnia
1 marca 2011 roku kiedy obchodzone bylo swieto panstwowe Zolnierzy Wykletych zostaly
oflagowane budynek Urzedu Miasta Marki i obiekty jednostek organizacyjnych i podleglych
urzedowi miasta.

Bunnistrz Janusz Werczynski w odpowiedzi na zapytania radnego Radoslawa Deca
poinformowal, iz sprawie czlonkostwa w Radzie Spolecznej Szpitala Powiatowego
w Wolominie Burmistrz osobiscie zglosil sie jako czlonek tejze Rady. W sprawie
oflagowania dnia 1 marca 2011 roku Burmistrz powiedzial, ze nie bylo obowiazku
oflagowania przynajmniej on sobie takiego obowiazku nie przypomina.

Nastepnie Radny Pawel Pniewski odczytal autopoprawki jakie naniosl Radca Prawny do
projektu uchwaly w sprawie skargi Pani Beaty Sosinskiej na dzialalnosc Burmistrza Miasta
Marki.
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Propozycja uchwaly w sprawie skargi Pani Beaty Sosinskiej na dzialalnosc Bunnistrza Miasta
Marki z uwagarni Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 5 do protokohi.

Pierwsza poprawka:

- usuniecie fragmentu z podstawy prawnej propozycji uchwaly, kt6ry zawiera art. 239 kpa,
po czym podstawa prawna uzyska nastepujace brzmienle.; Na podstawie art.18 ust. 2 pkt 15
ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 0 samorzadzie gminnym (Dz. U. z 2001 roku nr 142, poz.
1591 ze zm.) uchwala sie co nastepuje:"

Nastepnie rozpoczeto glosowanie w sprawie przyjecia poprawki.

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 5
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial 5 radnych).

Wniosek zostal przyjety.

Druga poprawka:

- usuniecie z § 3 informacji 0 zawiadomieniu 0 sposobie zalatwienia skargi Samorzadowego
kolegium Odwolawczego w Warszawie. Po czym § 3 otrzyma brzmienie: " 0 sposobie
zalatwienia skargi nalezy zawiadornic skarzaca Pania Beare Sosinska".

Nastepnie rozpoczeto glosowanie w sprawie przyjecia poprawki.

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 5
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial 5 radnych).

Wniosek zostal przyjety.

Pkt 7. Wydanie opinii w sprawie projektu uchwaly zmieniajacej uchwale w sprawie
nadania statutu Miasta Marki

Radny Pawel Pniewski odczytal projekt uchwaly zmieniajaca uchwale nr XIV/11512004 Rady
Miasta Marki z dnia 29 kwietnia 2004 roku w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Marki.
Nastepnie radny Pawel pniewski odczytal uwagi kt6re wnosi Radca Prawny w stosunku do
projektu uchwaly. (Projekt uchwaly wraz z uwagarni stanowi zalacznik nr 6).

W dyskusji glos zabrali: radna Elzbieta Brzozowska, radny Pawel Pniewski, radny Michal
Jaroch, radny Radoslaw Dec.

Na posiedzeniu komisji ustalono, ze komisja wstrzyma sie z glosowaniem tresci omawianego
projektu uchwaly do czasu uzyskania dodatkowych informacji w sprawie prezentacji
multimedialnych i imiennego systemu do glosowania.
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Przewodniczacy Komisji zlozyl wniosek i zarzadzil glosowanie w sprawie wstrzymania sie
od wydania opinii na temat projektu uchwaly zmieniajaca uchwale nr XIV/115/2004 Rady
Miasta Marki z dnia 29 kwietnia 2004 roku w sprawie uchwaIenia Statutu Miasta Marki.

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 5
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial 5 radnych).

Wniosek zostal przyjety,

Przewodniczacy Michal Jaroch przypomnial Plan Pracy Komisji na rok 2011.

Pkt 8. Zakonczenie posiedzenia.

o godzinie 1530 Przewodniczacy Michal Jaroch zamknal posiedzenie Komisji Rewizyjnej.

Protokolowala
Anna Broma

sPECJAL!STA

'IJfnqmllV
Anna Brofle"

PrzewodniczacyI)~mi
ft-~d .

Mit'hal Jaroc
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